
 

 
As a VDR service provider trusted by over 800 law firms, iDeals Group is honored to be invited by ALB 

to participate in compiling this 2020 Hong Kong IPO Handbook. In this handbook, we shared several 

tips on how to use VDR to accelerate the IPO process and ensure the security and compliance in the 

exchange of critical information. 

 

Since the first publication in 2015, this handbook received wide acclaim, eventually making this 

handbook a must-read step-by-step manual for firms seeking to raise public capital. This new handbook, 

which took ALB a year to put together, covers the following 13 topics and chapters: 

 

1. Hong Kong Dual-Class Shares 

2. The Legal Issues Related to the Listing of Red Chips  

3. IPO Application Process 

4. The Role of Sponsors and Underwriters  

5. Managing the IPO Marketing Process  

6. Suitability of Listing  

7. Specific Listing Issues  

8. International Offerings  

9. TAX Considerations in an IPO 

10. Choosing Your Offshore Listing Vehicle – Key Factors to Consider 

11. Best Use of an Effective Online Investor Relations Plan for IPO  

12. Corporate Governance of a Listed Issuer  

13. Special Consideration for Chinese Firms Listing on The Stock Exchange of Hong Kong Limited  
 
The content of each theme is closely linked to the key nodes of the IPO in Hong Kong and is specially 

written by the top professional service institutions carefully selected by ALB and strives to give readers 

a refined and relatively comprehensive IPO handbook of Hong Kong. Bring real help to your work. 
 

We are happy to share this handbook with you.  

 

To obtain your copy, please visit https://www.idealsvdr.com/ALBhandbook.docx 



 
iDeals 作为被 800 多家律所信任的 VDR 厂商，很荣幸被 ALB 邀请一起参与编写了《香港 IPO 手 2020

版》。我们在这个手册中分享了如何使用 VDR 来加速 IPO 的流程并确保在各种信息披露的安全性和合规

性。 

 

自从 2015 年首次出版后，这本小小的手册收到了广泛的好评，已经成为寻求港交所上市的公司“必读”的

一份“手把手”指南。此次全新出版的 2020 IPO 手册由 ALB 主导，集成最顶级的合作伙伴，耗时一年编写

而成。手册涵盖了 13 个主题: 

 

1. 香港双重股权结构上市 

2. 红筹架构搭建过程中的法律问题 

3. 香港上市申请流程 

4. 保荐人和承销商的作用 

5. 制定上市阶段性策略 

6. 申请人是否适合上市 

7. 具体上市问题 

8. 国际发售 

9. 首次公开招股需要考虑的税务问题 

10. 选择离岸上市主体的关键考虑因素 

11. 充分利用首次公开发行的有效在线投资者关系方案 

12. 上市发行人的企业管治 

13. 关于中国公司在香港联交所上市的特别考虑 

 

每个主题的内容都紧扣赴港 IPO 的关键节点，且都是经由 ALB 精心挑选的顶级专业服务机构特别撰写，

力求给到读者一个内容精炼而又相对全面的赴港 IPO 手册，并希望能给您的工作带来切实的帮助。 

 

我们很高兴可以和您分享这个手册。 

 

请通过下面链接下载：https://www.idealsvdr.cn/ALBhandbook.docx 
 


